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SUOMEN SAARISTORISTEILIJÄLIITON KEVÄTKOKOUS 2005 
 
Läsnä: Heikki Häyhä, Katariina Sewon, Ilkka Soini, Pauliina Rossi, Ykä Rossi, 
 Klaus Jacoby, Markku Rajama, Riku Riski ja Juha Peltola. 
 
 sekä kokouksen vieraana veneenrakentaja Petri Clusius 
 
 
1. Kokouksen avaus 
 

Liiton puheenjohtaja Heikki Häyhä avasi kokouksen n. klo 13.15 ja toivotti 
läsnäolijat tervetulleiksi 

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Liiton jäseniä oli paikalla useita ja kokous todettiin asianmukaisesti koolle 
kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Kokouksen puheenjohtaja, sihteeri ja pöytäkirjantarkastajat 
 

 Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Heikki Häyhä, sihteeriksi Pauliina Rossi ja 
pöytäkirjantarkastajiksi Katariina Sewón sekä Riku Riski. 
 

4. Edellisen toimikauden tilinpäätös 
 

Heikki Häyhä esitteli edellisen toimikauden tilinpäätöksen, jonka tilintarkastajat 
Tom Jacoby ja Juha Peltola ovat hyväksyneet. 
 
Todettiin, että pankin palvelumaksut ovat olleet korkeita. Rahastonhoitaja Markku 
Hänninen on luvannut selvittää mahdollisuuksia näiden kulujen pienentämiseen. 
 
Tilinpäätös voitiin katsoa hyväksytyksi ja sen mukaan edellisen toimikauden 
hallituksen vastuu tilinpäätöksestä sekä liiton taloudesta päättyneeksi. 

 
5. Hallituksen asiat sekä liiton yleiset asiat 
 

5.1 Informaatio 
 
Ilkka Soini jatkaa liiton internet-sivujen ylläpitoa ja päivitystä. 
 
Douglas Reincke Ruotsin Saaristoristeilijäliitosta (SSKF) on pyytänyt juttua 
Suomen saaristoristeilijöistä Skärgårdskryssare-lehteen. Pauliina Rossi on 



lähettänyt  Reincelle lyhyen artikkelin aiheesta. Juttu ilmestyy oletettavasti lehden 
toukokuun numerossa. 
 
SSKF suunnittelee juhlajulkaisun laatimista vuodelle 2008, jolloin alkuperäinen 
ruotsalainen saaristoristeilijäsääntö täyttää 100 vuotta. Tähän he toivovat myös 
suomen saaristoristeilijäliiton osallistuvan. Jäämme odottamaan lisätietoa asiasta. 

 
5.2 Liiton viiri 
 
Katariina Sewón esitteli ehdotuksen liiton viiriksi. Keskusteltiin viirin materiaalista 
sekä värisävyistä. Ehdotettiin punaista sekä vaaleaa sinisen sävyä. Päätettiin 
toteuttaa viiri Katariinan esittämien mallien ja materiaalinäytteiden pohjalta, ja niin 
että Katariinan määrittää viirin värisävyn. 
 
5.3 Purjehtijaliittoon liittyminen 
 
Liiton liittäminen purjehtijaliittoon lajiliittona on yhä työn alla. 
 

6. Tulevan kesän purjehdustapahtumat 
 

Liiton kesätapaamiset on tarkoitus tulevana kesänä liittää suurempiin yleisiin 
purjehdustapahtumiin. Liiton netti-sivujen tapahtumakalenterista löytyvät linkit 
seuraaviin tapahtumiin: 
- Taalintehtaan Classic Boat Festival 2005  
- Ruotsissa järjestettävä Classic Yacht Event 2005. 
- Perinteinen Viaporin Tuoppi 
 
Markku Hänninen on tarjoutunut toimimaan yhteyshenkilönä Ruotsin tapahtuman 
osalta. Yhteisistä järjestelyistä kiinnostuneet voivat ottaa yhteyttä häneen. 
(yhteystiedot liiton kotisivuilla kohdassa ”hallitus”) 
 
Päätettiin lisäksi kysyä, olisikoTom Jacoby kiinnostunut toimimaan yhteyshenkilönä 
Taalintehtaan tapahtuman osalta. 

 
7. Kokouksen päättäminen  
 
 Heikki Häyhä päätti kokouksen 
 
 
Kokouksen lopuksi kuultiin veneenrakentaja Petri Clusiuksen mielenkiintoinen esitys SK75 
Ilan köli- ja pohjaremontista sekä SK30 Swingin kansiremontista. 
 
 
    
 
Heikki Häyhä,  Pauliina Rossi, 
kokouksen puheenjohtaja  kokouksen sihteeri 
 
 
    
 
Katariina Sewón,  Riku Riski, 
pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja 


